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 הנדון : הצעה לסדר בנושא שאטל פנימי מקומי

 

 רקע : 

 אין זה סוד שעומסי התנועה ברמת השרון הולכים וגוברים בשנים האחרונות. 

מגמה זו עוד תתגבר בשנים הקרובות, וזאת על רקע גידול בכמות יח' הדיור כתוצאה מפרויקטים של 
 או בניה חדשה בכל רחבי העיר.\והתחדשות עירונית 

הן ברמת  יםמספק םזאת ועוד, פתרונות התחבורה הציבורית הרגילה הפועלים ברחבי העיר, אינ
 ההיקף והן ברמת התדירות. 

במהלך השנים האחרונות עלו רעיונות בדבר הפעלת קו מקומי שיופעל ע"י הרשות בדרך שתאפשר 
ם בעיר, ואפשרות להשאיר את הרכב הפרטי בבית בכל הקשור לנסיעות פנים עירוניות, הורדת עומסי

 ופעילות הספורט ועוד. הסעות לבתי הספר, פעילות אחה"צ של המתנסים 

בצד שמצד אחד האפקטיביות שלו תהיה בעלת משמעות, ובכדי לקדם מהלך כזה נדרש מודל פעולה  
 עם זה ברמה התקציבית.להתמודד  זה יופעל ע"פ הנהלים והחוק ובדרך שהרשות תוכל

 נושא זה דורש בחינת חלופות וההערכות תפעולית ותקציבית כנדרש. 

 אשר על כן, להלן הצעת ההחלטה : 

רת לבחינת החלופות דמסו עבודת מטההתחיל בביצוע העיר מנחה את הנהלת העיר ל מועצת
והעלויות התקציביות מי, תוך בחינת המגבלות החוקיות וני מקוהאפשריות להפעלת שאטל עיר

 .2025הנדרשות לצורך כך, וכל זאת לקראת דיוני תקציב 

 דצמבר. דיווח בנושא יינתן בישיבת המועצה הבאה של תחילת חודש 
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